
  
 KOMBINERT 

 
  

Referat KK-møte 11.oktober 
 
Sted:  Teams 
Tid: 20.00 – 21.00 
Tilstede: Edgar, Sara, Linda, Kristoffer og Ivar. 
 
Agenda:  
•  Budsjett 2024 
• Høstmøte 13.10.23 
• Eventuelt 
  
  
Referat 

1. Budsjett 2024: Ivar legger fram forslag til budsjett for 2024. Forslaget er gjennomgått med 
økonomiavd i NSF.  Totalbudsjett for 2024 på i overkant av 25mill. Ligger inne 5% i usikre 
inntekter, som er det laveste kombinert har hatt på lang tid. Samtidig har vi nå kanskje tatt 
ut mye av potensialet i mulig sponsorat. Bonusordninger er tatt inn i budsjett. Enighet om 
at midler som benyttes på tvers av landslag herrer og landslag damer skal fordeles likt også 
budsjettmessig, Ivar tar dette videre. KK vedtar forslaget. 
Kort info fra sportsjef om regnskap 2023: her er det foreløpig usikre prognoser, Ivar 
kommer tilbake til KK for gjennomgang i neste møte.   

2. Høstmøte: Skal gjennomføres 13.oktober, kl 18 – 20.00. Vi gjennomfører på Teams. Agenda 
og lenke for oppkobling ligger på skiforbundets nettsider.  
Saker:  

Orientering fra KK       v/ Edgar Fossheim 
Orientering sport         v/ Ivar Stuan 
Informasjon om Norges Cup, rekruttering og uttakskriterier v/ Jan Christian Bjørn 
Innkomne saker          v /møteleder Linda Svendsrud (NB! Ingen innkomne saker p.t) 

I tillegg til sakene som står på skiforbundet.no kommer Valgkomiteen v/Sverre Rotevatn for 
gjennomgang av prosess fram mot Skiting 2024 og evt prosess for komplettering av KK.  
 

3. Informasjon fra Edgar:  
1. det jobbes godt i FIS-utvalg knyttet til kvinnekombinert og OL-deltakelse. Det ser 

ut til å være et stykke fram til løsning for OL26, men jobbes fortsatt.  
2. Landslagsavtaler og utøveravtaler: dette opptar Skistyret og lovutvalget for tiden, 

og er både viktige og alvorlige saker for hele skiidretten. Har ikke vært krevende for 
kombinert som gren fram til nå, men vi støtter prosessene som gjennomføres i 
andre grener.  

 
 
 

 
 

 
 
11.10.23 
Linda Svendsrud 


